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Protokoll  
Årsmöte Alvarsdals / Karås vägförening  

9 juli 2016 kl 10.00 
Grönområdet 
  
Närvarande:  

Kent Johansson, Thomas Josefson, Ragnar Gustafsson, Eva-Lotta Dahlén, Ann-Christin Valfridsson,  
Åke Ekstam, P-O Kjellarson, Owe Lundgren, Anna Håkansson, Birgit Ekstam, Kristina Boutz,  
Mikael Klint, Thomas Håkansson, Erland Persson, Björn Ljunggren, Inkeri Karlsson & Helena Meldré 
 
§1  Mötets öppnande 

 Ordförande Kent Johansson hälsade alla välkomna och förklarade mötet öppnat. 

  
§2 Mötets behöriga utlysande 

 Mötet ansåg att årsmötet var behörigt utlyst. 

  
§3 Dagordningens godkännande 

 Dagordningen godkändes. 

  
§4 Val av mötesordförande och mötessekreterare 

 Till mötesordförande valdes Kent Johansson och till sekreterare Helena Meldré. 

  
§5 Val av två justerare 

 Till att justera dagens protokoll valdes Kristina Boutz och Thomas Håkansson. 

  
§6 Styrelsens årsberättelse 

 Nedblåsta och fyra döda träd fällda, ytterligare döda träd kommer att fällas. 

 Ledningsgatan: Eon har rensat stigar och hänvisar i övrigt till Borgholms kommun som äger  
 marken. 

 Fiber för bredband: Fortsatt plan för att bilda område tillsammans med Sörby m fl men ingen ny  
 info i sak.   

 Inget farthinder är uppsatt på Västra Alvarsdalvägen i år – hastighetsbegränsning 20 km gäller och  
 vi hjälps åt att påminna även gäster om att hastighetsbegränsningen ska respekteras. 

 Ängen: Gungor och bord med bänkar finns på plats och gångar klipps. Klippning av hela ängen  
 görs varje år och är beställd till vecka 28, del av ängen sparas oklippt. 

 Omläggning av Halltorpsgatan är planerad till 2017, Västra Sörby Mossberga samhällighetsförening  
 söker statsbidrag för detta och det är i dagsläget oklart om det blir högre avgift för oss eller ej. 

 Minimum 4,5 m uppåt måste hållas fritt på vägarna, det är vårt ansvar att hålla rent från grenar upp  
 till detta avstånd.   
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§7 Kassörens årsberättelse 

 Balans- och resultaträkning 2016 läggs upp på webbsidan: www.alvarsdal.se 

 Föreningen har en budget i balans och eget kapital om 50 311 kr. 

 
§8 Revisorernas årsberättelse 

 Revisorerna har granskat och godkänt räkenskaperna och föreslår att förlust om 2147 kr överförs till 
ny räkning för nästa verksamhetsår. Föreningens goda likviditet uppmärksammas. 

 Revisionsberättelsen 2016 läggs upp på webbsidan: www.alvarsdal.se 

 Revisorerna föreslår att styrelsens beviljas ansvarsfrihet för det gångna verksamhetsåret. 

 
§9 Styrelsens ansvarsfrihet 

 Styrelsen beviljades ansvarsfrihet för verksamhetsåret 2015/2016. 

  
§10 Fastställande av årsavgift för 2016 

 Beslut fattas om oförändrad årsavgift på 500 kr för 2016. 

 
§11 Styrelsearvoden 

 Beslut om arvode för 2016/17: Oförändrat 500 kr vardera till ordförande, kassör och sekreterare. 

 
§12 Stadgeenliga val 

 Beslut att välja följande: 

 Kassör 2 år: Thomas Josefson (omval) 
 Två styrelsesuppleanter 1 år: Birgit Ekstam och Agneta Blücher (omval) 
 Revisor 2 år: Anna Håkansson (omval) 
 Två revisorssuppleanter 1 år: Mats Sverin och Per-Olov Kjellarson (omval) 
 Valberedning 1 år: Åke Ekstam (sammankallande), Per-Olov Kjellarson & Peder Åberg (omval) 
  
 Kvarstående till årsmötet 2017:  

 Ordförande 2 år: Kent Johansson 
 Sekreterare 2 år: Helena Meldré 
 Revisor 2 år: Björn Ljunggren 

  
§13 Övriga frågor 

 Förslag: Liten redskapsbod/-förråd med kodlås på grönområdet för föreningens gemensamma  
 redskap. 
  
 Lista på föreningens gemensamma redskap och var/hos vem de finns läggs ut på webbsidan. 
 

Gemensam gräsklippare diskuterades, förslag på robotgräsklippare på ängen med motargumentet att 
en sådan kräver viss bevakning och tillsyn & förslag på åkgräsklippare som blir det styrelsen får i 
uppdrag att jobba vidare med.  
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Om trafiksituationen vid utfarten vid Halltorps gästgiveri – Vida: Trafikverket arbetar med 
långsiktig plan med 3-filsväg. Ett övergångsställe skulle medföra hastighetssänkning. Styrelsen 
bevakar frågan och problematiken med svårigheterna att ta sig över vägen till fots eller med cykel 
samt att köra på vägen från Halltorpsgatan. 
 
 

§14 Mötets avslutande 

 Mötesordförande tackade mötesdeltagarna för visat intresse och avslutade mötet. 
 


